
Zápis a usnesení ze zasedání AS FSV UK
Datum: 5. 3. 2024 od 15:00
Místo: Hollar, místnost č. 212

Přítomni:

Za pedagogickou komoru: Mgr. Magda Pečená, Ph.D.,, Ph.D., Mgr. Jitka Wirthová, Ph.D., Mgr.

Magdalena Mouralová, Ph.D, Ing. et Bc. Petra Koudelková, Ph.D., PhDr. Pavel Szobi, Ph.D., prof.

MgA. Martin Štoll, Ph.D., Mgr. Jakub Stauber, Ph.D.,

Za studentskou komoru: Bc. Jan Volenec, Bc. Kristýna Sluková, Mgr. Barbora Součková, Bc. Tomáš

Košek (online bez hlasovacího práva), Gabriela Bošňáková, Mgr. Michael Drašar, Mgr. Barbora

Procházková, Bc. Magdalena Hynčíková,

Omluveni: Dr. rer. pol. Michal Parízek, M.Sc., Ph.D., Mgr. Veronika Macková, Ph.D., Tomáš Popov,

Bc. Michaela Němcová, PhDr. Jaromír Soukup, Ph.D.

Hosté: JUDr. PhDr. Tomáš Karásek, Ph.D., Ing. Ondřej Blažek, RNDr. Michal Červinka, Ph.D., PhDr.

Petr Bednařík, Ph.D., PhDr. Malvína Krausz Hladká, Ph.D., PhDr. Irena Kalhousová, Ph.D., PhDr.

David Emler, Ph.D., doc. Ing. et Ing. Eliška Vejchodská, Ph.D. (online), Mirna Jusić, M.A., Ph.D.

(online)

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 6.
února 2024

Magda Pečená všechny přivítala a březnovém zasedání, představila program dnešního zasedání a

zeptala se, zda jsou nějaké doplňující návrhy do programu. Navrženo bylo doplnění bodu číslo 9 –

dovolba do pracovních komisí. Magda Pečená vyzvala k hlasování.

Aktualizovaný návrh programu:

1. Schválení návrhu programu a zápisu ze zasedání AS FSV UK dne 6. února 2024

2. Schválení zápisu z jednání a hlasování per rollam ze dne 20. února - 27. února 2024, resp. do

odevzdání všech hlasů

3. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK

4. Informace z vedení FSV UK

5. Reakreditace navazujícího magisterského studijního programu Veřejná a sociální politika



6. Rozšíření navazujícího magisterského studijního programu Public and Social Policy Studies o

double degree s Universität Konstanz

7. Změna názvu Centra jazykové přípravy na Centrum jazykové a pedagogické přípravy

8. Fungování kavárny/bistra v Jinonicích

9. Dovolba do pracovních komisí

10. Různé

Usnesení č. 1: AS FSV UK schvaluje aktualizované znění programu zasedání dne 5. března 2024.

Pro: Pečená, Wirthová, Sluková, Drašar, Koudelková, Volenec, Szobi, Štoll, Hynčíková, Procházková,

Stauber, Součková, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

Zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 6. února 2024 byl rozeslán k připomínkám, jež byly následně

zapracovány.

Usnesení č. 2: AS FSV UK schvaluje zápis ze zasedání AS FSV UK ze dne 6. února 2024.

Pro: Pečená, Sluková, Drašar, Koudelková, Volenec, Szobi, Štoll, Hynčíková, Procházková, Stauber,

Součková, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: Wirthová

Usnesení bylo přijato

2. Schválení zápisu z jednání a hlasování per rollam ze dne 20. února -
27. února 2024, resp. do odevzdání všech hlasů

Je také potřeba schválit zápis z mimořádného hlasování per rollam, které v únoru proběhlo. Magda

Pečená poděkovala Studentské komoře AS FSV UK za organizaci rozdělování studentských peněz.

Jan Volenec uvedl, že informoval všechny žadatele o výsledku jejich žádostí.

Usnesení č. 3: AS FSV UK schvaluje zápis z mimořádného hlasování per rollam ze dne 20. února - 27.

února 2024, resp. do odevzdání všech hlasů.

Pro: Pečená, Wirthová, Sluková, Drašar, Koudelková, Volenec, Szobi, Štoll, Hynčíková, Procházková,

Stauber, Součková, Bošňáková



Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

3. Zprávy z předsednictva a komisí AS FSV UK, zprávy z AS UK a RVŠ

Proděkanka Tereza Klabíková Rábová předala ocenění za mediální výstupy Ireně Kalhousové z

IMS FSV UK za její komentování problematiky izraelsko-palestinského konfliktu. Sama dr.

Kalhousová popsala své zkušenosti, měla několik mediálních výstupů denně a doufá, že přispěla k

uměřenějšímu vnímání ve vypjaté situaci. Problém podle ní je, že lidí, kteří se této oblasti opravdu

profesně věnují, je málo.

(15:10 – Přišla Magdalena Mouralová)

Předsednictvo

Předsedkyně AS FSV UK Magda Pečená uvedla, že se sešli v minulém týdnu a vše podstatné je v

zápise. Řešili volby studentských ombudsmanů, které dnes v 15:00 skončily. V průměru byla podle

tajemníka Ondřeje Blažka účast okolo 16 procent, poděkoval za spolupráci sociální komisi a

volebním komisím. Zároveň řešili Instagramové zpravodajství z AS FSV UK. Od vedoucí EO pí.

Pokorné dostalo předsednictvo tabulku na návrh rozpočtu AS FSV UK – opět navrhujeme 270 tisíc

Kč. Předsednictvo a sociální komise navrhují jako poděkování pro končící ombudsosoby odměnu v

podobě fakultního merche (cca 800 Kč na ombusosobu).

Legislativní komise

Předseda Jakub Stauber uvedl, že se LK AS FSV UK nesešla.

Studijní komise

Předseda StK AS FSV UK Martin Štoll uvedl, že řešili především akreditace, které jsou obě

samostatnými body programu a tyto prošly byly doporučeny k odsouhlasení bez větších problémů.

Michal Červinka sdílel své zkušenosti z RVŠ.



Komise pro rozvoj

Člen KPR Tomáš Košek uvedl, že řešili především personální obsazení a revizi současné agendy.

Přizvali k jednání zástupce spolku cizojazyčných studentů FSV UK Circle, jednali tak poprvé v

angličtině. Řešili tradičně téma umělé inteligence, kvalitu nabízených jídel v bistru, na kterou

zaznívá podle Tomáše Koška studentská kritika, a také vyžití prostor v Jinonicích.

Sociální komise

Předsedkyně sociální komise Barbora Procházková uvedla, že řešili volby studentských

ombudsmanů. Poděkovala tajemníkovi FSV UK Ondřeji Blažkovi za organizaci elektronických voleb.

Popsala, jak bude probíhat předávání mandátu a připomněla, že jsou k dispozici závěrečné zprávy

končících ombudsmanů (předloženy v rámci podkladů pro zasedání AS FSV UK).

Tradičně řešili zprávy/novinky ombudsmanů. V jednom případě se má jednat o nevhodné chování

doktoranda směrem k zahraniční studentce. Situace je v řešení, ombudsman IPS jej předal

vedoucímu katedry. Studentské ombudsosoby budou pořádat promítání filmu Prolomení ticha a

následně bude zorganizován workshop.

Zasedání se zúčastnila proděkanka Zuzana Kasáková a řešili well-being, propojení ombudsosob a

skupiny pro well-being a budou vzájemně propagovat své akce.

Michal Červinka se zeptal, zda nějaký podnět byl konzultován i s univerzitní ombudsmankou.

Barbora Součková uvedla, že za celé období šlo o jeden případ studenta doktorského studia, což je

případ, kterým se zabývalo i plénum AS FSV UK.

Ekonomická komise

Předseda ekonomické komise Pavel Szobi uvedl, že se sešli v minulém týdnu. Využili toho, že bude

bod programu o provozu kavárny a bistra. Řešili ekonomickou otázku, členové vedení informovali

komisi o tom, jak fungují dotace na studentská jídla. V plánu jsou chlazené hotovky z menz. Sám

předseda konstatoval, že se situace v posledních dnech a týdnech zlepšila. Téma nicméně uzavřeli

s tím, že je potřeba tlačit na zkvalitňování nabídky.



AS UK

Člen AS UK Jan Křovák připomněl, že opět rozeslal tradiční zprávu hned v den pléna, proto bude

velmi stručný. Novinkou je podle něj to, že ze sociálních stipendií se stane dávka sociální podpory

vyplácená MPSV. Informaci potvrdil ministr Marian Jurečka. Od kdy to tak bude, zatím není jasné,

proběhne ještě srovnání se zahraničím. Další plénum AS UK proběhne 22. března.

Rada vysokých škol

Michal Červinka informoval, že se stal místopředsedou komise pro vzdělávací činnost. Připravují se

podklady pro programové prohlášení jednotlivých komisí. Velmi aktivně s Michalem Červinkou

priority konzultuje vedení FSV UK. Intenzivně se řeší např. pedagogické dovednosti. Na

předsednictvu RVŠ vystoupili zástupci NAÚ a prezentovali svou budoucí vizi změn v akreditačním

řízení. Michal Červinka pochválil spolupráci s Markem Boňkem, který mimo jiné řeší evropský

studentský průkaz. K tomuto tématu proběhla krátká diskuse.

4. Informace z vedení FSV UK

Děkan FSV UK Tomáš Karásek uvedl, že v souvislosti s bezpečnostními opatřeními v následujícím

týdnu proběhne první školení pro širší vedení fakulty, následně proběhne užší školení krizového štábu

a poté i zaměstnanců a studentů. Bezpečnostní experti z rektorátu dělají revizi bezpečnostních opatření

v jednotlivých budovách. Pochválil úspěšně proběhnuvší zápis předmětů do letního semestru v SIS.

Chystá se opatření rektora k distanční výuce, FSV UK se snaží vyjednat, aby bylo kompatibilní s

tím, jak je to nastaveno u nás na fakultě. Hybridní systém fungoval podle děkana v zimním semestru

výborně. Pokračují akreditační a kontrolní činnosti. V rámci akreditačního procesu kontrolováno.

V úterý 6. března dopoledne na rektorátu proběhne hodnocení vědní aktivity jednotlivých fakult, což

je podle děkana Karáska velmi důležitý proces, od něhož se odvíjí i rozpočtové prostředky. Konečné

výsledky budou známy až na podzim roku 2025.

Uzavřena byla účetní závěrka, rektorát k tomu přistoupil tak, že chtěl zlepšit některé nedotažené

aspekty v účetnictví některých fakult. Trend, který je schválen v Principech na rok 2024, je pro FSV



UK pozitivní (například princip tzv. plovoucího fixu). Ekonomické zdraví fakulty je na tom podle

děkana dobře.

Byla podána závěrečná zpráva o jinonickém projektu, až bude vypořádána, tak bude projekt

opravdu definitivně uzavřen. V Jinonicích začal fungovat jiný systém ovládání kopírek pro studenty,

částečně už je v Hollaru a v Opletalově ulici. Otevřeny byly noční studovny. Jan Křovák upozornil,

že na téma otevíracích časů studoven a knihoven proběhne 13. března kulatý stůl, který organizuje

AS UK. Proběhne Den duševní pohody.

Z projektové agendy děkan Karásek zmínil, že finišují přípravy v rámci projektu na prostory pro

Ph.D. studenty (Ph.D. Infra). Realizace hlučnějších aktivit by měla proběhnout v období červen až

září. Klíčová součást zadání je, že projekt nemá zasáhnout do výuky. Výsledkem by měl být lépe

vypadající Hollar.

Fakulta podala 4 ze 7 univerzitních návrhů na prodloužení nebo získání společného programu

Erasmus Mundus. FSV UK se zapojila také do projektu Zelené dovednosti, napříč instituty se

podařilo identifikovat skupiny kurzů, které se zaměřují na environmentální oblast a udržitelnost.

Magdalena Mouralová uvedla, že když zůstane v kanceláři např. do 20:30, tak se zhasnou světla a

nejdou rozsvítit. Podle proděkana pro rozvoj Davida Emlera jde o automatismus budovy, ale

například lampičky nebo počítače fungují. Petra Koudelková se zeptala, jestli v těchto pozdějších

hodinách funguje výtah – funguje. Podle Magdaleny Mouralové je dobré, aby o tom, že se v nějaký

čas vypínají světla, zaměstnanci věděli.

Michal Červinka informoval, že byla stornována řada zahraničních výjezdů studentů (ze strany

studentů), což může být pro fakultu problém. Podle děkana Karáska fakulta Erasmus výjezdy

monitoruje a přislíbil, že zjistí, kolik pobytů bylo zrušeno a informaci předá na příštím senátu.

5. Reakreditace navazujícího magisterského studijního programu Veřejná
a sociální politika

Bod představil proděkan Petr Bednařík. Na plénum se on-line připojila také doc. Eliška Vejchodská,

garantka programu. Jde o program, který by se nyní ani reakreditovat nemusel, ale vedení došlo k

závěru, že bude dobře o reakreditaci požádat. Doc. Vejchodská uvedla, že program se rozšířil o

specializace, původně chtěli rozšířit jen denní studium, ale rektorát informoval, že to nejde, pokud

existuje i distanční forma. V prezenčním studiu jsou navrženy čtyři specializace s ohledem na



požadavky společnosti po absolventech – expertech v dané oblasti. Zrušili AJ jako povinný kurz,

protože mají jiné kurzy vyučované v angličtině.

Předseda StK Martin Štoll uvedl, že komise doporučila reakreditaci ke schválení.

Usnesení č. 4: Akademický senát FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na opětovné udělení

oprávnění pro navazující magisterský studijní program Veřejná a sociální politika.

Pro: Pečená, Wirthová, Mouralová, Sluková, Drašar, Koudelková, Volenec, Szobi, Štoll, Hynčíková,

Procházková, Stauber, Součková, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

6. Rozšíření navazujícího magisterského studijního programu Public and
Social Policy Studies o double degree s Universität Konstanz

Bod opět představil proděkan Petr Bednařík. V rámci programu probíhá dlouhodobá spolupráce s

Universität Konstanz. Přibýt mají dva studijní plány, které odpovídají tomu, že půjde o double degree u

nás a v Kostnici.

Debata následně přešla do angličtiny. Dr. Mirna Jusić uvedla, že jde o velmi podobné programy, které

se věnují veřejné politice – diskutovali to s rektorátem, který jim řekl, že je potřeba udělat joint program,

což není možné udělat reakreditací existujícího programu. Předkládají dva studijní plány, jeden je

takový, že studenti začínají studovat v Praze a dokončují v Kostnici, a druhý naopak.

Předseda StK Martin Štoll ocenil rozšíření spolupráce s Universität Konstanz a komise doporučuje

rozšíření akreditace schválit.

Usnesení č. 5: Akademický senát FSV UK vyjadřuje kladné stanovisko k návrhu na rozšíření

navazujícího magisterského studijního programu Public and Social Policy Studies o double degree s

Universität Konstanz.

Pro: Pečená, Wirthová, Mouralová, Sluková, Drašar, Koudelková, Volenec, Szobi, Štoll, Hynčíková,

Procházková, Stauber, Součková, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato



7. Změna názvu Centra jazykové přípravy na Centrum jazykové a
pedagogické přípravy

Bod představila proděkanka pro studijní záležitosti Malvína Krausz Hladká. Ta informovala, že jde o

změnu názvu i náplně práce centra, což byla priorita na začátku funkčního období děkana Tomáše

Karáska. Zůstává jazyková výuka, ale rozšiřuje se o kurz základů pedagogických kompetencí, což

je dané opatřením rektora. Vedení nechtělo dělat nové centrum jen pro pedagogické dovednosti,

takže se rozhodli rozšířit obsah aktivit již existujícího centra. Vedoucí zůstává Lucie Poslušná.

Michal Červinka se zeptal, jak vznikl návrh nového názvu – navrhuje např. Centrum jazykové

politiky a didaktiky sociálních věd. Proděkanka Krausz Hladká uvedla, že navržený název je podle ní

v pořádku, podle Magdaleny Mouralová je navržený název správnější. Podle děkana Karáska

zůstane hlavní náplní práce výuka jazyků. Barbora Procházková se zeptala, zda bude absolvování

kurzu povinné pro doktorandy, pokud budou chtít učit. Proděkanka Krausz Hladká uvedla, že ano.

Jitka Wirthová se zeptala, zda by kurz byl bez omezení otevřen i pro magisterské studenty (kteří

vyučují), zatím to podle proděkanky nebylo do detailu diskutováno, ale záměrem je, aby kurz byl

otevřen co nejširší akademické obci.

Magda Pečená se zeptala na personální obsazení. Proděkanka Krausz Hladká uvedla, že jde o tři

osoby s úvazkem finančně pokrytým z projektu minimálně na pět let. Lucie Poslušná uvedla, že se

ještě řeší, jak se bude centrum jmenovat v AJ.

Usnesení č. 6: AS FSV UK se vyjadřuje kladně ke změně názvu Centra jazykové přípravy na Centrum

jazykové a pedagogické přípravy.

Pro: Pečená, Wirthová, Mouralová, Sluková, Drašar, Koudelková, Volenec, Szobi, Štoll, Hynčíková,

Procházková, Stauber, Součková, Bošňáková

Proti: nikdo

Zdržel se: nikdo

Usnesení bylo přijato

8. Fungování kavárny/bistra v Jinonicích



Děkan fakulty Tomáš Karásek uvedl, že před dvěma nebo třemi lety řešil intenzivně se stravovacím

úsekem Kolejí a menz, jaká má fakulta očekávání. Vypadalo to, že došlo ke vzájemnému pochopení a

poté se ještě opakovaně fakulta snažila, aby výsledek byl dobrý. Rád si vyslechne, co si studenti myslí,

že je špatně, ale snaha ze strany vedení fakulty byla ještě před otevřením velká.

Jan Volenec uvedl, že si nedělali velkou řešerši, nicméně studenti mají pocit, že nabídka je jako z

hloubi minulého století a ceny jsou vyšší než očekávané. Zeptal se, zda probíhá monitoring toho, co si

studenti kupují.

Proděkan Emler uvedl, že nabídka rozhodně špatná je, sám v bistru ale ještě nic nejedl. Jeho

zkušenost s KaM, jejíž Radu pět let vedl, je taková, že při schvalování rozpočtu KaM nikdo nijak

výrazně neprotestoval. Debata okolo jídla je emocionální téma, které lidé rádi řeší. Vedení bylo

opakovaně ujišťováno, že se v bistru sto lidí během oběda v pohodě nají. Hygiena ale pak zakázala

vozit teplé jídlo a v bistru jsou malé chlaďáky.

Proděkan Emler to řešil s ředitelkou KaM. Měl by přibýt salátový bar (normální salát, nikoliv “cosi s

majonézou”) a (vařené) studené pokrmy. Každý student UK má nárok na dvě dotovaná jídla denně, ta

studená jídla v bufetu (k ohřátí) budou tedy pro studenty za 99 Kč, bagety už jsou nyní dotované. Příslib

rozšíření nabídky tam je. Hodně se myslí na zaměstnance, protože se tam má stěhovat děkanát, což

jsou zaměstnanci, kteří jsou v práci od pondělí do pátku. KaM jsou diskusi otevřené, ale nestačí

naznačovat, je potřeba naprosto přesně vysvětlovat, co potřebujeme. Problém je, že fakulta nemůže

podnikat (pronajmout prostor soukromé společnosti) – KaM mají stejné IČO jako fakulta, tam tedy

problém není. Rozšířit by se měla kapacita do foyer, dokoupit by se měly konferenční stolky, protože 30

míst k sezení je málo, to se ví od začátku. Prázdninový provoz je ošetřený ve smlouvě, že bude po

dohodě. Poběží třeba letní školy, tak by tam měla v nějakých hodinách obslužnost.

Petra Koudelková uvedla, že řešili, že je poptávka po vegetariánských a veganských jídlech, což KaM

podle ní umí, nicméně zatím to v bistru není, bude to prý trvat dlouho a vlastně se neví, kde je problém.

Michal Červinka se zeptal, zda vedení fakulty nechce vypsat soutěž pro studenty, kteří by mohli vytvořit

koncept propagace. Zároveň by bylo dobré myslet už na těch pět let dopředu (poté, co by provozování

mohly teoreticky opustit KaM). KaM je podle děkana jedno, jestli o to místo přijdou, nejde jim o

hospodářský profit. Lze ale poukazovat na ty jednotlivé problémy, které jsou reálně ostuda, respektive

cesta do minulosti. Potřebujeme brát inspiraci ve stravovacích prostorách, které jsou na podobných

místech. Za příklad dal FN Motol.



Pavel Szobi uvedl, že už v nabídce byl vegetariánský wrap, časem by bylo dobré i něco pro celiaky,

ocenil dobrou kávu s možností bezlaktózového mléka. Problém může být personál, respektive to, že se

občas tvoří fronty. To je dáno třeba nutností ručně zadat objednávku dotovaného jídla do počítače,

nebo třeba objednávkami na druhý den, které se dělají do třetí hodiny odpoledne předchozího dne.

Ve čtvrtek proběhne schůzka s Michalem Parízkem a Terezou Klabíkovou Rábovou o výzdobě a

dalších věcech, informoval proděkan Emler.

9. Dovolba do pracovních komisí

Následovala dovolba do pracovních komisí. Do komise pro rozvoj byla navržena Jitka Wirthová, do

sociální komise pak Martina Fortnerová.

Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje komisi pro tajnou volbu ve složení Martin Štoll, Petra

Koudelková, Gabriela Bošňáková.

Pro: Pečená, Wirthová, Mouralová, Sluková, Drašar, Parízek, Volenec, Szobil, Hynčíková,

Procházková, Stauber, Součková

Proti: nikdo

Zdržel se: Štoll, Koudelková, Bošňáková

Usnesení bylo přijato

Usnesení č. 8: AS FSV UK schvaluje Jitku Wirthovou členkou Komise pro rozvoj AS FSV UK.

Pro: 13

Proti: 0

Zdržel se: 1

Usnesení bylo přijato

Usnesení č. 9: AS FSV UK schvaluje Martinu Fortnerovou členkou Sociální komise AS FSV UK.

Pro: 14

Proti: 0

Zdržel se: 0

Usnesení bylo přijato



10. Různé

Michal Červinka se zeptal na program Microsoft Copilot s tím, že od února měla být plná verze, ale

nejsou s Jiřím Kukačkou schopní program aktivovat. Děkan Karásek uvedl, že licence na Copilot by

měla být dostupná všem zaměstnancům, studentům má být přístupná “v nejbližší době”. Ohledně toho,

jak se do programu dostat, se děkan zeptá, ale nejspíš se musí přes stránky Copilot.

Jan Volenec uvedl, že na předsednictvu probírali téma diskuse s kandidátem na slovenského

prezidenta Ivanem Korčokem na půdě fakulty, na kterou zaznamenal kritiku. Studentská komora se

domnívá, že akademická půda na fakultě mohla být zneužita pro účely jednostranné politické kampaně

k prezidentským volbám na Slovensku. Děkan Karásek téma řešil s proděkankou Klabíkovou Rábovou.

Úzkostně to komunikovali tak, že jde o bývalého ministra zahraničí, nikoliv kandidáta na prezidenta.

Kdyby šlo o kandidáta na českého prezidenta, tak by to bylo samozřejmě něco jiného, ale v tomto

případě to podle děkana není nijak zásadní problém. Může to být senzitivní, ale podle děkana je to

akceptovatelné. Podle Jana Volence byl problém i v tom, jak sám Korčok svou návštěvu FSV UK

prezentoval na sociálních sítích. Jan Křovák poukázal, že událost nebyla mediálně pokrytá, protože

nebyla dostatečně zajímavá, zároveň poukázal na to, že by situace možná byla jiná, kdyby hostem byl

jiný z prezidentských kandidátů. Děkan zdůraznil, že Korčok nebyl hostem na oficiální pozvání vedení

fakulty a s vedením nejednal. Magdalena Hynčíková uvedla, že Politologický klub FSV UK rovněž

odmítl se na debatě podílet. Pavel Szobi uvedl, že v USA jsou podobné debaty běžné, zároveň by byl

podle něj Korčok klidně rád, pokud by přišel nějaký oponent. Podle Michala Červinky měl případně

zasáhnout moderátor, pokud se debata odchýlila od zamýšleného tématu, za podobný formát diskusí je

obecně nicméně rád. Michael Drašar uvedl, že nechce zpochybňovat třetí roli univerzity, ale nemělo se

to stát měsíc před volbami, záměr Korčokova týmu nebyla debata s diplomatem. Děkan uvedl, že se

tedy musí vyjasnit, jaké debaty chceme na půdě FSV UK organizovat.

Mgr. Magda Pečená, Ph.D.
předsedkyně AS FSV UK

Zapsal: PhDr. Jan Křovák, tajemník AS FSV UK


